
TRPIMIR GOLUŽA:  

- Ne. Ne, ne, ne. Ne. O otpadu ćemo na drugi način.  

Dakle gradonačelniče, u rujnu prošle godine na aktualnom satu upozorio sam vas na 

zabrinjavajuću situaciju u Košarkaškom klubu Cibona. Zahtijevao sam izvješće o financijskom 

poslovanju kluba i dao vam do znanja da je krajnje vrijeme da se ozbiljno uključite u rješavanje 

problema jer će u protivnom Klub biti uništen.  

U ovih devet mjeseci vi i vaši suradnici bukvalno niste ništa učinili da bi se stabiliziralo 

poslovanje Kluba i spasio Klub. Štoviše prema riječima direktora Cibone osobno ste osobama 

koje ne razumiju elementarne principe funkcioniranja sustava sporta i koje su bez ikakve 

formalne dužnosti u Gradu Zagrebu prepustili bavljenje Cibonom.  

Ovaj vaš pisani odgovor na moje pitanje o financijskom poslovanju Cibone zorno 

pokazuje razinu vaše zainteresiranosti za rješavanje problema u Ciboni. Ovo je sramotno. 

Naime, sukus ovog vašeg odgovora je citiram, da ćete vi biti izvješteni o rezultatima kontrole 

Gradskog kontrolnog ureda nad radom Cibone.  

Gradsku skupštinu i mene osobno još  uvijek niste izvijestili o tome što je kontrola ustanovila 

u Ciboni. Jedino što ste rekli da je utvrđeno dvostruko financiranje.  

Dakle moje pitanje je jeste li zbog nenamjenskog trošenja gradskih sredstava od Cibone 

zatražili povrat istih i jeste li zbog počinjenog prekršaja podignuli kaznenu prijavu protiv osoba 

odgovornih za to zlodjelo?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Goluža, valjda hvala, na ovom pitanju.  

Kao prvo kad sam došao da, poslao sam kontrolu i da, ta kontrola je utvrdila dvostruko 

financiranje. Ne mogu se sad sjetit točnog iznosa al' mislim da je bilo 700 tisuća kuna ili tako 

nešto. 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

900 tisuća kuna. Znači dvostruko financiranje, 900 tisuća kuna dva puta iz gradskog 

proračuna.  

 

UPADICA iz klupe: - Nije dvostruko financiranje nego  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Nenamjensko trošenje. O.K.  

Nakon toga je smijenjena, zapravo se povukla stara Uprava Cibone. Stara Uprava 

Cibone koja se nije htjela maknut. I vi morate, vi znate valjda al' ne zna šira javnost i zastupnici, 

Cibona je udruga građana. Ne firma i ne gradska ustanova. Ja ne mogu, ja ne mogu micati 

uprave niti postavljati nove.  

Oni su udruga građana i to ne baš demokratska udruga građana jer jako mali broj članova 

odlučuje o tome tko će biti novi članovi, a stara uprava se mora maknuti i mora dozvoliti 

odabrati novu upravu koja će doć na njihovo mjesto. I to se na kraju dogodilo, čini mi se u 10. 

ili 11. mjesecu prošle godine.  

Ja sam s novom upravom sjeo, napravili smo sve što je Grad Zagreb mogao da Cibona 

preživi na način, zato što postoji nenamjensko trošenje novca iz prošle godine mi po propisima 

nismo mogli, Sportski savez Grada Zagreba nije mogao financirati s novim iznosom Cibonu u 

ovoj godini. Po propisima čak ne bi Cibona smjela niti igrati u dvorani ali se za to našlo rješenje 

u suradnji sa Sportskim savezom, s Košarkaškim savezom Grada Zagreba i svim drugim 



košarkaškim klubovima da ipak unatoč tome što ima dug za nenamjensko trošenje Cibona igra 

u dvorani. Za to se našlo rješenje. Ali nije se, ali ono što se tada obećavalo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

da će se pokriti dug se nije dogodilo. Znači trebao se pokriti dug od 700 tisuća kuna da 

bi se dobilo novih 2 milijuna kuna iz proračuna.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- To nova uprava unatoč tome što je obećavala da ima investitore nije napravila.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Imamo dodatno, zahtjev za dodatnim  pojašnjenjem, zastupnik Goluža.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle gradonačelniče vi ste sad rekli ključnu stvar zbog koje ste vi odgovorni jer rekli 

ste da se radi o ne demokratskoj udruzi građana.  

……(Žamor)……  

To što je to ne demokratska udruga građana odgovoran je Statut te udruge a Statut te 

udruge potvrđuje upravno tijelo odnosno gradski ured koji je pod vašom ingerencijom. Dakle 

nemojte, nemojte obmanjivat javnost i odgovornost prebacivat na državu i na ministra 

Malenicu. To nije istina.  

Inače slobodan sam vas podsjetit da ste prema Uredbi o financiranju udruga i to članku 54. 

morali odmah po saznanju za učinjeni prekršaj zatražiti povrat nenamjenski utrošenih sredstava 

uvećan za zateznu kamatu i izvijestiti o tome nadležna tijela. Obzirom da ne postoji pisani trag 

da ste od Cibone zatražili povrat nenamjenski utrošenih gradskih sredstava vi ste osobno 

odgovorni što se bivša uprava zadržala na čelnoj poziciji u Košarkaškom klubu Cibona znatno 

duže no što je trebala. Time je potrošeno dragocjeno vrijeme za spas Cibone, a izgubljen je i 

veliki potencijalni investitor u klub. Klub je doveden do propasti a bivša uprava je kupovala 

vrijeme kako bi pokušala sakriti svoje lopovluke.  

Osobno se nadam da nećete ostati zapamćeni kao  gradonačelnik koji je ugasio Cibonu 

no imajući u vidu vaše upravljačke sposobnosti  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i političku hrabrost  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. 

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- nisam prevelik optimist.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. I ovo je zadnje zastupničko pitanje 

s obzirom da je 10 sati i 30 minuta isteklo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Vi zastupniče Goluža ili pokazujete elementarno nerazumijevanje propisa i ustroja 

gradske uprave ili namjerno obmanjujete javnost. Treće ne postoji.  



……(Žamor)……  

Treće ne postoji. Znači Gradski ured za opću upravu  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Gradski ured za opću upravu je zapravo tijelo države unutar Grada Zagreba koje postupa 

po zakonu. Ja čak ne mogu izabrat pročelnika Gradskog ureda za opću pravu a da ne dobijem 

suglasnost ministra. Jel' vi to znate? I sad i sad vi kažete da je taj ured šta, po mojem nalogu, 

ne, ne po mom nalogu nego po nalogu čak i bivšeg gradonačelnika rek'o da je neki statut legalan 

ili nije. Pa šta može po političkom nalogu reć da li je legalan ili nije? Znači ne razumijete uopće 

šta je Gradski ured za opću upravu.  

S druge strane ovo što, uopće mi nije jasna cijela vaša konstrukcija. Znači kao prvo 

odmah da razjasnimo, naravno da sam tražio pisano i za što postoji pisani dokaz da se 

nenamjenska sredstva vrate Gradu. Međutim isto tako sam razgovarao da se to napravi u 

obročnoj otplati jer bi nova uprava zapravo se našla u situaciji da Cibona odlazi u stečaj i ne bi 

bilo Cibone a to valjda nije nikom u interesu. Znači naravno da postoji dug, naravno da Grad 

inzistira na njemu, po zakonu mora al' naravno da isto tako smo otvoreni za obročnu otplatu i 

za dogovore oko toga.  

Što se tiče investitora taj investitor koji je spominjan spominjan je od nove uprave ali 

nova uprava je dovedena od stare uprave. Ta nova uprava je dala ostavke u međuvremenu i 

optuživala je Grad Zagreb da nije dao dvoranu Ciboni u koncesiju. Pa kako je moguće da ja, da 

Gradska skupština da, ili ja, dvoranu u koncesiju nekome tko ne može platit 700 tisuća kuna 

duga? 700 tisuća kuna duga ne mogu platit da bi dobili 2 milijuna kuna sredstava iz gradskog 

proračuna  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

ali bi im trebalo dati vrijednu dvoranu stotine milijuna kuna. A da ne govorim da je to 

po propisima nemoguće. Ne može nitko unajmiti nikakav gradski prostor ako ima dug prema 

Gradu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Tako da uopće ne razumijem vašu konstrukciju.  

 

 


